劉麗蘭試譯英文成中文：
We now turn to other variables. The coefficient of IFDI is not significant, in disagreement with the argument that IFDI enhances exports of the host country (Blomstrom and Kokko, 1998; Wang et al., 2007). One possible explanation is that foreign-invested firms in Taiwan are not export oriented, but local market oriented. Another possibility is  that although  some  foreign  firms  are  indeed  export  oriented, they produce no spillover effects to local firms. In the latter case, the effect of IFDI on Taiwanese exports would be limited.

我們現在來討論其他變數。基於外商直接投資增強東道國出口的論點，外商直接投資的係數並不重要（布洛姆斯特倫Blomstrom和科克Kokko，1998; Wang王等人，2007）。 一種可能的解釋是台灣的外資企業不是以出口為導向，而是以本地市場為導向。另一種可能性是儘管一些外國公司確實以出口為導向，但它們對當地公司並沒有產生溢出效應。在後一種情況下，外商直接投資對台灣出口的影響也是有限的。
Capital intensity (KS) comes up with a predicted positive sign and is statistically significant, indicating the importance of capital input for export. The variable for SIZE is highly significant in all regressions, highlighting the important effect of economies of scale and other advantages of size on export behavior. The literature suggests that economies of scale in production and export marketing,  higher  capacity  for  taking risks, better opportunities to raise financing and sufficient managerial, financial, R&D and marketing resources are causes for a positive impact of size on export. This result supports early theoretical predictions of Christensen et al. (1987) who theorize a positive relationship between firm size and exports[9]. The results of both KS and SIZE are consistent with the explanation of export behavior based on factors within individual firm.
資本密集度(KS)是可以用來預測正成長的信號，具有統計學上的顯著性意義，這也說明資
金投入對於出口的重要性。企業規模的變數在所有收益中都非常重要，強調規模經濟和其
他規模佔優勢者對於出口行為的重要影響。文獻顯示，生產和出口營銷的規模經濟，更高
的承擔風險的能力，更好的融資機會以及充足的管理，財務，研發和營銷資源都是造成出
口規模的積極影響的原因。該項結果與克里斯坦森(Christensen)等人（1987）所主張的理論
化企業規模與出口之間有正相關的早期理論預測互相吻合[9]。這項資本密集度和規模的結
果與基於個體企業內部因素的出口行為解釋剛好一致。
